
 

Valtuutettu Jere Nuutisen ym. valtuustoaloite aurinkovoimaloiden käyttöönotosta sähköntuotannossa 
kaupungin pyrkiessä hiilineutraaliksi vuoteen 2025 mennessä 
 
KV 14.06.2021 § 71  
  
 

Valtuutettu Jere Nuutinen jätti 14.6.2021 valtuuston puheenjohtajalle 
valtuustoaloitteen aurinkovoimaloiden käyttöönotosta sähköntuotannossa 
kaupungin pyrkiessä hiilineutraaliksi vuoteen 2025 mennessä. 
 
Valtuustoaloitteen olivat allekirjoittaneet myös Kari Väkeväinen, Pekka Kukkonen, 
Helena Hulmi, Ville Toivanen, Osmo Kokko, Matti Väistö, Hanna Susitaival, Mika 
Piiroinen, Antti Kainulainen, Kikkis Mikkola, Eero Bogdanoff, Jussi Wihonen, Jouni 
Porokka, Asseri Kinnunen, Antti Ronkainen, Arto Pippuri, Matti Ketonen, Heli 
Hjälm, Paavo Kähkönen, Kari Savolainen, Paula Puhakka, Asko Miettinen, Tuula 
Parikka, Päivi Eteläpää, Sanna Heinonen, Marjo Hämäläinen, Hannele Autti, Mira 
Pesonen, Atte Korte, Ville Elonheimo, Antero Puhakka, Petteri Tahvanainen, Anni 
Järvinen, Antti Saarelainen, Markku Maasilta, Martti Juntunen, Matti Pesonen, 
Satu-Sisko Eloranta, Hannu Holopainen, Anu Honkanen ja Simo Rauma. 
 
Päätös: 
Lähetettiin kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 
 

 
 
KRAKLK 05.10.2021 § 132    
1935/00.02.00.03/2021    
 

Kaupunginhallitus päätti kokouksessaan 17.6.2021 lähettää asian 
kaupunkirakennelautakunnan valmisteltavaksi. 
 
Tilakeskuksen rakennuttamissa kohteissa on käytetty aurinkovoimaa 
sähköntuotantoon vuodesta 2017. Tilakeskuksen rakennuttamia kohteita, joissa 
aurinkovoimaa käytetään ovat seuraavat (valmistumisvuosi): 
 
 Pataluodon päiväkoti (2017) 
 Karhumäen koulu (2017) 
 Hukanhaudan päiväkoti (2018) 
 Nepenmäen koulu (2018) 
 Jukolankadun päiväkoti (2020) 
 Pajakadun päiväkoti (2019) 
 Hammaslahden päiväkoti (2019) 
 Marjalan koulu (2020) 
 
Tiedossa olevia valmistuvia tilainvestointeja, joihin aurinkovoimaa 
sähköntuotantoon käytetään ovat Karsikon koulu (2022) ja Sirkkalan liikuntatilat 
(suunniteltu valmistuvaksi 2023). Aurinkovoiman käyttömahdollisuus 
sähköntuotannossa tutkitaan aina investointien hankesuunnitteluvaiheessa 
rakennuksen kokonaisenergiratkaisun toteuttamista suunniteltaessa. 
 
Valmistelija: vs. tilakeskuksen johtaja Joni Sorjonen 
 
Kaupunkiympäristöjohtajan päätösehdotus: 
Kaupunkirakennelautakunta päättää 
 
esittää kaupunginhallitukselle edellä olevan vastauksen antamista valtuutettu Jere 
Nuutisen ym. valtuustoaloitteeseen. 
 
Päätös: 
Kaupunkirakennelautakunta päätti yksimielisesti palauttaa asian uudelleen 
valmisteltavaksi.


